

[本期目录](#) | [下期目录](#) | [过刊浏览](#) | [高级检索](#)

[\[打印本页\]](#) [\[关闭\]](#)

后生物生产层

兰州大学草地农业科技学院硕士学位论文引文分析

摘要:

摘要: 以兰州大学草地农业科技学院8个专业(2007-2009年)的48篇硕士学位论文为统计源,运用文献计量学方法对其所引量、类型、语种、年代分布等项进行初步统计分析,探讨了研究生文献需求的规律和特点,提出了加强图书馆馆藏建设的建议,并发现了一些亟待解决的问题。

关键词:

Citation analysis of master thesis on College of Pastoral Agriculture Science and Technology, Lanzhou University

Abstract:

Abstract: Forty eight masters' dissertations from 8 fields in College of Pastoral Agriculture Science and Technology during 2007-2009 were selected as the source of statistics. Applying bibliometrics method, this paper makes a preliminary statistic analysis of the quantities and types of citation as well as the chronological distributions of the quoted passages. The rules and characteristics of the references demanded by the postgraduates were discussed, and some suggestions for enhancing the acquisition and cataloging construction of the library were also presented. The problems need to be improved immediately were proposed in this paper.

Keywords: Key words: pratacultural science master degree dissertations citation analysis

收稿日期 修回日期 网络版发布日期

DOI:

基金项目:

通讯作者:

作者简介:

作者Email:

参考文献:

本刊中的类似文章

Copyright by 草业科学

扩展功能

本文信息

- ▶ Supporting info
- ▶ PDF(336KB)
- ▶ [HTML全文]
- ▶ [参考文献PDF](#)
- ▶ 参考文献

服务与反馈

- ▶ 把本文推荐给朋友
- ▶ 加入我的书架
- ▶ 加入引用管理器
- ▶ 引用本文
- ▶ Email Alert
- ▶ 文章反馈
- ▶ 浏览反馈信息

[本文关键词相关文章](#)

[本文作者相关文章](#)

[PubMed](#)